
 

Akademický senát UK FTVS 

 

     

 Č.j.: AS-6/2018 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 19. 6. 2018 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, Jelen, 

Novotná, Malá, Harbichová, Dvorský, Jindra, Šťastný 

Studentská komora (s): Anděrová, Brtník 

Omluveni: Pokorná (a), Jebavý (a), Ižovská (s), Pecinová (s), Omcirk (s), Bujnovský (s), Thiel 

(s) 

Nepřítomní: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Petr, Chrudimský, Michalanský, Půlpán 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání: (13-0-0) (pro-proti-zdržel se) 

 

Usnesení 01/06/2018: AS UK FTVS schválil program zasedání 19. 6. 2018. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 17. 4. 2018 a mimořádného 

zasedání dne 15. 5. 2018 

Předseda AS UK FTVS Heller poblahopřál senátorovi Zahálkovi k jmenování profesorem. 

Dále přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 17. 4. 2018 a mimořádného zasedání dne 

15. 5. 2018.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 17. 4. 2018: (12-0-1). 

Usnesení 02/06/2018: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 17. 4. 2018. 

 

Hlasování o zápisu z mimořádného zasedání dne 15. 5. 2018: (12-0-1). 

Usnesení 03/06/2018: AS UK FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání dne 15. 5. 2018. 



3. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o jmenování doc. Ing. Františka Zahálky, Ph.D. 

profesorem. Proběhla přijímací řízení do doktorského studia. Dochází k inovaci zveřejňování 

závěrečných prací, přičemž i zde bude třeba řešit řadu věcí v souvislosti s nařízením GDPR. 

Akreditace probíhají dále, nyní jsou v hodnotící komisi. Je připravena nová Karolínka. Bude 

řešeno hodnocení výuky studenty se studijní komisí AS UK FTVS. V září přijede 11 studentů 

z Číny, kteří budou na fakultě studovat. V tomto směru se jedná i s dalšími zeměmi jako např. 

Ruskem či Nizozemskem. Dále spectabilis paní děkanka informovala o juniorské univerzitě, 

participaci na pražském půlmaratonu či rekonstrukcích na fakultě. 

 

4. Projednání Opatření děkanky Specifikace povinností studentů v doktorských 

studijních programech na UK FTVS 

Proděkan Petr informoval o předkládaném opatření děkanky. Zmínil, že opatření bylo 

diskutováno na oborové radě kinantropologie, která s ním souhlasí. Oborová rada 

biomechaniky zatím nezasedala, ale předseda s opatřením předběžně také souhlasí. 

Místopředseda Zahálka zmínil, že je zde výčet povinností, ale v podstatě to jsou i práva 

doktoranda. Uvedl, že navrhované opatření plně podporuje. Předsedkyně studijní komise 

Novotná za tuto komisi vyjádřila několik připomínek. Zmínila, že se na katedrách nemusí 

pro doktorandy výukové hodiny najít. Dále je zde otázka odpovědnosti, neboť doktorand 

nemá s fakultou pracovně právní vztah. Předseda AS UK FTVS Heller uvedl, že doktorand 

má učit se svým školitelem ne přednášet místo něj. Dále předsedkyně studijní komise 

Novotná uvedla, že není jasné, do kdy tyto povinnosti jsou platné a zda za to je kredit. Někdy 

také není školitel vedoucím katedry, kdo tedy v tom případě rozhoduje o účasti doktoranda 

na výuce a chodu katedry? Proděkan Petr uvedl, že tyto povinnosti má doktorand každý rok 

studia a nejsou ohodnoceny žádným bodem (dříve kreditem). Za výuku na katedře je 

zodpovědný vedoucí katedry. Na tyto činnosti je připravený formulář, který se bude 

předkládat každý rok a bude ho podepisovat jak školitel tak i vedoucí pracoviště. Senátorka 

Malá se dotázala na povinnosti doktorandů. Senátor Jelen se vyjádřil, že by bylo vhodné 

hodnotit doktorandy alespoň dvakrát za rok. Spectabilis paní děkanka zmínila, že je zde 

uvedeno, že doktorand by se měl podílet zejména na pedagogické činnosti, což může ale 

zahrnovat i příprava materiálů apod. Proděkan Petr uvedl, že je zde možnost výrazného 

navýšení stipendia pro ty doktorandy, kteří pracují dobře. Proběhla diskuse ohledně 

povinností studentů v doktorských studijních programech na UK FTVS. Předsedkyně 

studijní komise Novotná uvedla, že komise doporučuje přesněji formulovat řadu činností, ale 

jinak nemá k obsahové stránce zásadní připomínky. Proděkan Petr uvedl, že jednotlivé 



formulace mnohokrát diskutoval s oborovou radou a na současném znění se obě strany 

shodly. Senátor Zahálka uvedl, že řada věcí je v rukou školitelů. Dále upozornil, že se jedná 

o opatření děkanky a tudíž se může kdykoli změnit. Předseda legislativní komise Kaplan 

zmínil několik návrhů na formální úpravy, k obsahové stránce nejsou žádné výhrady. 

Hlasování o podpoře Opatření děkanky Specifikace povinností studentů v doktorských 

studijních programech na UK FTVS: (13-0-1)  

 

Usnesení 04/06/2018: AS UK FTVS vyjadřuje podporu Opatření děkanky Specifikace 

povinností studentů v doktorských studijních programech na UK FTVS. 

 

5. Projednání zastupování AS UK FTVS v době letních prázdnin 

Předseda Heller zmínil potřebu sjednat zastupování AS UK FTVS pro nezbytné úkoly v době 

letních prázdnin. 

Hlasování o pověření předsednictva AS UK FTVS zastupováním Akademického senátu UK 

FTVS (12-0-0). 

 

Usnesení 05/06/2018: AS UK FTVS zplnomocňuje předsednictvo zastupováním AS UK 

FTVS v době letních prázdnin. 

 

6. Různé 

Předseda Heller informoval o setkání studentské komory s proděkanem studijní komise ve 

věci hodnocení výuky studentů. Senátor Jelen informoval, že dnes v ranních hodinách byl 

v posilovně nepořádek, především bláto z bot. Včera byl poslední nájemce p. Jirgle. Bylo by 

vhodné upravit povinnosti nájemců tak, aby se toto nestávalo. Senátorka Harbichová se 

zeptala, zda opatření děkanky se projednávají nebo i schvalují. Předseda legislativní komise 

Kaplanu toto objasnil. Zůstává zde otázka z minulého zasedání týkající se uvádění jmen u 

hlasování do zápisů. Toto bude diskutováno na zářijové zasedání, které proběhne dne 18. 9. 

2018. Předseda Heller popřál přítomným hezké léto. 

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 



       Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. 

        

 


